
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2009-05-25 kl 18:00, 
Multihallen Rosvalla.
Protokoll 4:2009 Sida 1(3)

Närvarande: Lena Tholse Nicklas Nordlund Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Birgitta Andersson Bosse Röjder
Hans Sandberg

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:10.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Nicklas till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Protokolljustering
Protokollet från föregående styrelsemötes och årsmötesprotokollet skrevs på.

5. Ekonomirapport från kassören
Bernt rapporterade om betalningar från sponsorer och räkningar från tryckeriet. Han skriver 
fakturor till sponsorfirmorna. Ett kvitto från Eeero på wire med mm till hamnens nät skall 
han fakturera kommunen. Vi har också fått ytterligare en faktura på licenser som snart 
förfallit till betalning. Edn faktura från tryckeriet har av misstag gått vidare till distriktet, och 
blev därigenom inte betald i tid.

6. Fastställande av budgeten för 2009 
När Bosse skulle presentera den upptäckte han att beräknat resultat  i två olika 
sammanställningar inte stämde överens riktigt. Det beslöts att denna budget blir den 
officiella när detta rättats till.

7. Träningstider/lokaler för trampolinsektionen
Lena rapporterade att det varit en del strul med haltiderna, då hopparna bl a ibland blivit 
bortmotade. Någon alternativ hall som är tillräckligt hög, med jämförbara kostnader har inte 
hittats. Efter förhandlingar mellan Lovisa och  Rosvallaledningen så verkar man nu ha fått en 
bra lösning.

8. E-postadresser
Olika sätt att gruppera personer under olika gemensamma e-postadresser diskuterades. Det 
bestämdes att nfk@nykpoingfrisksport.se främst skall bestå av styrelsens medlemmar. En ny 
adress medlemmar@nykopingfrisksport.se skall användas för mer allmän information. Den 
listan skal byggas på genom att resp medlem lämnar ut sin adress och godkänner att den 
läggs in i listan.

9. Seriespel i Volleyboll?
Seriespel i volleyboll i seniorserie blir bara aktuellt kommande säsong om vi får dispens för 
att ha damer med i herr-laget. Om inte det blir något seriespel får vi satsa på andra tävlingar.
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10. Anläggande av ny boule- och/eller beachvolleyplan
Eero tar fram offerter på grävning och sand till en ny beachvolleyplan intil den tidigare vid 
Torpet. Om ekonomin tillåter anlägger vi den i sommar.

Den diskuterade boule-planen läggs på is tills vidare, till dess att vi ser att ett behov finns.

11. Beachskola sommaren 2009
Birgitta presenterade planerna på en Beach-skola i vår. Hon har beviljats 12 000:-  från 
kommunen och 4000:- från Volleybollförbundet. Robin blir huvudledare, med assistans från 
Oskar och Jutta (ideellt). Vi skall försöka betala arvode till ledarna under vecka 28 (direkt 
efter genomfört läger). 

12.Rapport från sektionerna
● torpet – tips/bingo – Tips och bingopromenaderna är välbesökta, även om 

omsättningen denna säsong varit något lägre än förra. Gårdagens arrangemang med 
kaffeservering av ”damlaget” blev mycket uppskattad. Vi skall försöka engagera fler 
i verksamheten så att vi kan ha servering 1 gång per månad från och med hösten. 
Torpet har också varit uthyrt och komer att hyras ut till diverse andra arrangemang. 
Ett exempel var Folknykterhetens dag på Kristi Himmelsfärdsdagen. De skador som 
blev under påskhelgen är nu reparerade, och vi hoppas slippa mer skadegörelse.

● trampolin – Ingen representant var närvarande från trampolinsektionen, men Lena 
rapporterade att man nu gjort en överenskommelse med Rosvalla-ledningen om 
lokalerna, och att förhoppningen nu är att den biten skall fungera bättre framöver.

● volleyboll – Vintersäsongen går mot sitt slut. Träningstiderna för beachvolleyn under 
sommaren bestämdes till: onsdag 18-20, söndag 17-19. Ungdomarna tränar tisdagar 
18-20. Bosse fixar anslag om detta, att sätta upp vid planen.

13. Övriga frågor
● Ledare från trampolinsektionen kommer att vara med som funktionärer och tränare 

på rikslägret. Två trampoliner från Göteborg är tingade, men man vill ha  ytterligare 
en trampolin till rikslägret. Det bestämdes att man i första hand skall försöka hitta en 
på närmare håll (Göteborg/Småland/Västergötland). Om vi skall hyra ut vår 
trampolin måste vi få ordentligt betalt för våra kostnader och garanti för att vi får 
ersättning för eventuella skador som uppstår under transport och användning.

● 2 personer åker på talangläger i volleyboll. Klubben bidrar med halva avgiften för en 
person.

● För närvarande bidrar klubben till medlemsavgift och träningsavgifter för 2 personer.

● Lena och Nicklas planerar för en medlemsfest i höst. Preliminärt den 5/9 kl 17:00 vid 
Torpet.

● Bosse rapporterade från uppbörden av medlemsavgifter. Det är som tidigare många 
som inte betalar sina avgifter (19 st trampolin, 12 volleyboll, 4 övriga. Till stor del är 
det samma personer som tidigare terminer. Bosse går nu vidare med utskick (hem till 
resp persons brevlåda) av påminnelser, med straffavgift, enligt beslutet på 
styrelsemötet 23 mars.

● Taxan för uthyrning av torpet sätts till 100 kr/kväll. Om fler än 1 lokal används 200 
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kr.

● Lena rapporterar att vi kan hyra kajaker med 10% rabatt på Helgö Kajakkafé. 
Information om detta samt övriga medlemsförmåner (t ex. hyra Torpet och klubbens 
kanadensare) skall läggas ut på hemsidan.

● Birgitta jobbar vidare på att anskaffa skåp för redskap och ”soptunna” för bollar att 
placeras i Tessinskolan.

● Monica (och någon hon utser) planerar inför Beach-cupen 27/6.

14. Datum för nästa möte 
datum för nästa styrelsemöte fastställdes till 2009-08-24 kl 18:00 i Rosvalla Multihall 
(bowlingens konferensrum). Eventuellt kallas till  ett extra styrelsemöte angående seriespel i 
volleyboll innan dess.

15. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  20:05

Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Nicklas Nordlund
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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